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Situatie Afval en Energiebedrijf Amsterdam (AEB) 

 

 

Geachte dames en heren, 

De afgelopen dagen/weken verschijnen er in de media verontrustende berichten over Afval en 

Energiebedrijf Amsterdam (AEB), waarvan gemeente Amsterdam 100% aandeelhouder is. In 

deze berichten wordt het beeld geschetst dat AEB te maken heeft met organisatorische en 

financiële problemen. Hieruit volgen neveneffecten als een onveilige werkomgeving, verlies van 

verbrandingscapaciteit en het ‘opstapelen’ van restafval en slib in het verzorgingsgebied van 

AEB.  

 

We hebben HVC gevraagd op de ontwikkelingen bij AEB te reflecteren en een doorkijk te geven 

op hun eigen bedrijfsvoering (helpende hand bieden?) en afvalenergiecentrales 

(onderhoudsbeleid). 

 

De reactie treft u bijgaand aan.  Hopend u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

 

 

 

Hans Heddes 

Raadsinformatiememo 


